
איתי ברק נבחר פה אחד למנכ"ל החקלאית בחודש ספטמבר 
ונכנס לתפקידו בתחילת דצמבר. ברק הגיע לחקלאית 

ממחלבות גד, לאחר קדנציה של 8 שנים, שם כיהן כמשנה 
למנכ"ל ודירקטור. כחלק מתפקידו עסק רבות בענף החלב, 

לרבות קשרי יצרנים וקשרים עם הרגולטורים השונים בענף. 
ברק כיהן כמשקיף מטעם מחלבות גד במועצת החלב והיה אף 

חבר המנהלה באיגוד המזון בהתאחדות התעשיינים. בן 38 
נשוי למיכל + 2 ילדים גיא ויעל, מתגוררים ברעננה. 

איזו אגודה שיתופית מצאת ב'חקלאית'?
"מצאתי אגודה מאוד מקצועית, אנשים טובים ואיכותיים, 
יחד עם זאת בפני החקלאית ניצבים אתגרים משמעותיים 

בשנים הקרובות ואנחנו בעיצומן להכנת תוכניות עבודה 
ותוכנית אסטרטגית לשנים הבאות. זה ברור שהחקלאית 

מובילה בתחומה והאתגר הגדול הוא לשמר את מעמדה כזו 
ולהנחיל את סל השירותים והפעילות באופן שיוסיף ערך 

משמעותי ללקוחות שהם גם הבעלים".

איך החקלאית עברה את שנת הקורונה?
"תשמע, השירות כלל לא נפגע אך היו אתגרים אחרים כמו 

בידודים, מחלות ועוד. אני מקווה שבשנה הקרובה נסיים 
את עם הקורונה וללא קשר נצא לדרך חדשה עבור הלקוחות 

שלנו".

אתה מכיר את הענף, איך אתה מוצא אותו 
לקראת שנה משמעותית?

"כן, שנה סופר משמעותית, אני מאוד שהגורמים המנהלים 
את הענף יגיעו להסכם טוב וארוך טווח עם הממשלה, כי 
הדבר הגרוע ביותר לכל ענף כלכלי, זה חוסר וודאות".   ▲

איתי ברק "החקלאית 
ניצבת מול אתגרים רבים"

איתי ברק נכנס לתפקידו 
כמנכ"ל החקלאית 

בתקופה רבת תהפוכות 
באגודה השיתופית 

הוותיקה. המאבק על 
שימור מעמדה, הלקוחות 

והתחרות המגברת  • שנה משמעותית לחקלאית 
ולענף. איתי ברק

אגודה מקצועית, אנשים טובים ואיכותיים. ברק
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